

相约中秋·湖北国际交流周

Hubei International Week: Mid-Autumn Festival Gathering



INVITATION



荆风楚韵邀明月, 携手共赢谱新篇。

为增进与世界各国人民相互了解与友谊,深化各领域交流与合作,湖北省将于2023年9月25日-28日隆重举办"相约中秋·湖北国际交流周"。

届时将举办开幕式暨中秋联谊会、数字经济合作论坛、 绿色建筑与城市规划论坛、国际友城交流、葡语系国家(地 区)经贸推介、青年菁英对话、世界名优产品展示、中外文 化艺术展演等系列活动。有关国家和地区政要、驻华使节、 国际组织、友好商协会、世界500强高管、知名专家学者和国 际友人将荟聚湖北,同赏金秋雅韵,共谋合作发展。

高山流水觅知音,白云黄鹤迎嘉宾。我们热忱期待中秋佳节与您一道登黄鹤楼,观长江景,品茗赏月,对酒当歌,畅叙友情,共铸辉煌!

Hubei International Week: Mid-Autumn Festival Gathering A Moonment to Remember – Together for a Brighter Future

To enhance mutual understanding and friendship between people of Hubei and the rest of the world, we are honored to invite you to the Hubei International Week: Mid-Autumn Festival Gathering scheduled for September 25 to 28, 2023 in Wuhan.

The event will include the Opening Ceremony & Mid-Autumn Festival Gala, Digital Economy Cooperation Forum, Green Building and Urban Planning Forum, International Friendship Cities Forum, Portuguese-speaking Countries (Region) Trade & Investment Forum, Young Leaders Dialogue, Global Premium Specialties Bazaar, and International Arts & Cultures Carnival.

You are welcome to join us to relish the charm of Hubei. Ascending the Yellow Crane Tower, enjoying the view by the Yangtze River, and savoring Chinese tea and mooncakes – the province is all yours to explore.

Together, we will renew our friendship and pioneer a brighter future in the festive spirit of joy and reunion.

荆风楚韵邀明月 携手共赢谱新篇 A Moonment to Remember - Together for a Brighter Future

湖北省人民政府外事办公室 Foreign Affairs Office of the Hubei Provincial People's Government